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 ROGNE IDRETTSLAG  
 2943  ROGNE www.rogne-il.no Dato: 08.04.2014 
 

Referat frå STYREMØTE måndag 07.04.2014 kl. 19.00 på Solhaug. 
 
 TLF: Navn: Styre-verv: e-postadr: Innkalla: Møtt: 
 41201179 Jon Rabben Lundby Formann jon.rabben@vegvesen.no x  x 
   Nestformann  - 
 48028675 Valdres Regnskap Regnskapsansvarleg bjorg.ringli@valdresregnskap.no - 
 92887775 Elisabeth R. Kolbjørnshus Regnskapsassistent erkolb@hotmail.com x  - 
 91660886 Kristian Damstuen Skrivar kdamstuen@gmail.com x  - 
 41326932 Mette Elin Gjevre Tiltakssjef mette_gjevre@yahoo.no x  x 
 90663490 Per Ivar Grobakken Varamedlem pgrobakk@online.no x  x 
 97131913 Geir Melbye Varamedlem gemelb2@online.no x  x 
  
 GRUPPELEIARA: 
 95732765 Håvard Nyhagen Ski snikkarlag@online.no x  x  
 91818848 Reidun Gudny Veflen Fotball regve@online.no x  x 
 97189589 Gerd Marie Hovrud Håndball gerd.marie.hovrud@oppland.org x  - 
 
Faste saker:  1. Ref. styremøte  2. Leiar orienterer/mottatt post   3. Gruppeinfo 
Andre saker: 4. Oppsummering av Årsmøte 5. Annet 
 
1. Ok. 
2. Ad. faktura for  rep. av kortlåser, så har Stig Aastveit purra på nytt for avklaring av fakturabeløp på denne 
3. Ski v/Håvard: Skicross og kostnadsoppsett/regnskap for utløysing av tippemidlar er under kontroll.  Det var 
skiavslutning 27.03.14 på Rogne skule, 68 hadde deltake på klubbrenn denne sesongen.  Det blir klubbmesterskap 
på Juvikåsen 13.04.14 kl. 12.00. 
Håndball v/Jon: Avslutning i kveld på Peppes pizza, siste kampane onsdag denne veka.  For neste sesong må 
håndballgruppa organisere seg sjølv med eige styre og leder i god tid, då Rogne il skal administrere serien då.  
Fotball v/Reidun G: DNBcup 22.-27.04.14.  J16 spelar NMkvalik, skal møte Stabæk før 05.05.14.  Kickoff for 
knøtt-mini-lille på BHSS 29.03.14, dommarkurs med 30☺ deltakera 24.03.14.  Må ha målseting om å få fram eldre 
dommara på sikt.  Planlegg vårdugnader på banene, samt søppeldugnad Moane-Garli.  Fullt besatt i styre, lagleiar og 
trenaroppsett.  Må ha fokus på å få i gang seniorlag herrer, jfr vedtak ifm kunstgrasbane. 
Tiltaksgrp v/Mette:  Planlegging påskekiosk, pilking og søppelplukking er i gang.  Siste badevakt i slutten av april. 
4. Gikk gjennom referatet av Årsmøtet, med konklusjon om at Rogne il ser fram til fortsatt samarbeid mellom 
grupper og lag til beste for ungane.  Vi vil invitere styret i ØSil til møte når dei får på plass ny leiar i laget, slik at vi 
blir einige om ein konstruktiv veg framover ! 
Jon må underskrive originalen av Årsmøtereferatet, slik at vi får sendt dette inn saman med regnskap og styrevalg, 
til Brønnøysund, samt Lotteritilsynet. 
5. -Jon ref frå befaringstur til AKA stadion som har fått nytt kunstgras, levert av Saltex.  Dette var informativt og 
nyttig, og vi skal på møte i kunstgrasbanekomiteen 08.04.14, bestemme meir detaljert baneplan og nytt møte med 
Saltex. Vi må få anbud frå entrepenørar ifm grunnarbeidet. 
-Skileiken, vi må sende brev til kommuna, fordi varme frå rør mellom fyrhus og skula, smeltar snøen i bånn av 
skileiken.  Her må kommuna etterisolere og forbedre varmetapet, slik at forholda i skileiken blir slik som før.  
Rogne il må sende brev snarlig til ØSK, medkrav om utbetring i løpet av sumaren. 
-Sponsor, Jon følgjer opp avtaler med hovedsponsorer for heile laget samla, basert på behov frå gruppene.  
Fotballgruppa må ta kontakt med hovedlaget ad evt eigne sponsora.  Økonomigruppa må gjenoppta arbeidet med 
planene om div inntektsskapande tiltak. 
-Vedtekter Solhaug, få tak i styreref frå tidleg 1990-tal, som seier noko om innbetaling av kr. 100.000,- ifm 
utbygging av Solhaug.  Var dette eit tilskot/bidrag/gåve, eller var det meint som ein ein form for  eigarandel ?  Dette 
er viktig ifm regnskap/egenkapital for Rogne i og Mul, samt for kva som må stå i Solhaug sine vedtekter §16. 
-Søknadsfrist kulturtilskott frå ØSK er 01.05.14, dette er skrivar si oppgåve, kontakt Geir ved behov. 
-Utbygging av ny veg til stadion, Geir passe på at dette går i orden. 
-Melding frå Elisabeth R. Kolbjørnshus om fritak frå vervet som regnskapsass.  Bra om ho kan utføre dette inntil evt 
ny person er på plass. Styret beklagar at ho føler ho måtte ta denne avgjerda. 
-Valkomiteen må så raskt som muleg skaffe kandidatar til nestleiar og regnskapsassistent, frist 1 mnd ! 
-Når kandidatar er på plass, må det kallast inn til ekstraordinært årsmøte for å formelt velgja desse inn i styret.  
-Neste styremøte 05.05.14, med bl.a. desse saker: kandidatar verv, byttedag sportsutstyr, aktivitetsdag. 
 
Ref v/skrivar 
 
 
 

 


